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ÖNKORMÁNYZATI INFÓ

MEGKEZDŐDÖTT A KERÉKPÁRÚT 
KIVITELEZÉSE 
Május 9-én a kivitelező, a tervező, és a projektben 
résztvevő szakemberek jelenlétében megtörtént a mun-
katerület átadása.
Ugyan a mellékelt kép még nem sokat mond, mégis 
sokat jelent, hiszen végre szemmel látható eredménye 
is van az elmúlt évek munkájának.
Megkezdődött a kerékpárút nyomvonalának előké-
szítése.

KONTÉNERES MOSDÓ, PELENKÁZÓ 
A JÁTSZÓTÉREN  
A terveknek megfelelően megérkezett és telepítésre 
került a konténeres mosdó, pelenkázó a játszótérre. 
A víz és csatorna a közműterveknek megfelelően már 
korábban kiépítésre került, így a rákötést és beüze-
melést követően a játszóteret látogató családoknak a 
mobil wc-nél jóval komfortosabb szolgáltatás áll majd 
rendelkezésükre.

OTP ATM A LAGÚNÁNÁL 
Telepítésre került az OTP Bankautomata a Lagúna 
Rendezvényháznál az előzetesen erre a célra előkészített 
épületrészben. A beüzemelés megtörtént.
Bízunk abban, hogy a kivitelezés megoldást jelent 
majd a korábban tapasztalt ATM-es üzemeltetési prob-
lémákra.

BOLDOG SZÜLETÉSNAPOT, KATI NÉNI! 
Kovács László Andrásnét, Szőke Katalint köszöntötte 
90. születésnapja alkalmából Nagy János polgármester.
Kati néni unokájának szervezésében polgármester úr 
meglepetés vendégként érkezett a születésnapra.
Átadta az ünnepeltnek az Orbán Viktor miniszterelnök 
Úr által aláírt, jókívánságot kifejező, szépkorúak részére 
adományozott emléklapot és a település nevében egy 
csokor virággal kedveskedett.
Kati néni 1934. május 6-án született. Kiváló fizikai és 
szellemi egészségnek örvend.
Egy gyermek édesanyja, 2 unoka nagymamája, 4 dé-
dunokával és 1 ükunokával büszkélkedhet!
Felsőpakony Nagyközség Önkormányzata nevében 
nagyon sok boldogságot, jó egészséget, nyugodt, békés 
éveket kívánunk neki!

Szabóné Szabó Nikoletta szerk. 
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KÉPVISELŐ-TESTÜLETI HATÁROZATOK, DÖNTÉSEK
Felsőpakony Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testüle-
te 2024. május 9-én rendes ülést tartott, melyen a következő 
döntések születtek: 
- A Képviselő-testület elfogadta a Felsőpakonyi Babóca Bölcső-
de az Egyenlő Esélyt Közalapítvány és a Felsőpakonyi Pol-
gármesteri Hivatal 2023. évi munkájáról szóló beszámolókat, 
illetve jóváhagyta a 2023. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatok ellátásáról szóló beszámolót.
- A Képviselő-testület elfogadta az intézmények első negyed-
éves VIR (vezetői információs rendszer) beszámolóját.
- A Képviselő-testület elfogadta a civil szervezetek 2023. évi 
önkormányzati támogatással kapcsolatos elszámolását, és 
döntött a 2024. évi támogatási összegekről.
- A Képviselő-testület elfogadta Felsőpakony Nagyköz-
ség Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2024. (V.13.) 
önkormányzati rendeletét a 2023. évi pénzügyi terv vég-
rehajtásáról. 

- A Képviselő-testület módosította az önkormányzat részben 
önálló intézményeiben lévő egyes helyiségek helyiségbér 
összegeiről szóló határozatát.
- A Képviselő-testület elfogadta Ferencz János kérelmét, és 
hozzájárult, hogy a 053/22 hrsz. ingatlan a The Fresh Fruit 
2018 Kft. (székhely: 2363 Felsőpakony, Petőfi Sándor utca 
34. A épület) részére legyen értékesítve. 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testüle-
te 2024. május 9-én zárt ülést is tartott, melyen a következő 
döntések születtek: 
- A Képviselő-testület, a HVI vezető javaslatára megválasztotta 
a szavazatszámláló-bizottságok tagjait. 

dr. Farkas Renáta jegyző 

TŰZGYÚJTÁSI TILALOM
Felhívom a tisztelt Lakosság figyelmét, hogy 9/2015. (IV.30.) 
önkormányzati rendeletünk értelmében a lakosság egész-
ségének és a környezet tisztaságának védelme érdekében a 
nem komposztálható, illetve a komposztálásra alkalmatlan 
avar és kerti hulladék égetése minden év szeptember 1-től a 
következő év április 30-ig hétfői és csütörtöki napokon 8-20 

óra közötti időszakban végezhető, így Felsőpakony telepü-
lésen május 1. napjától a tűzgyújtás tilos! Kérem a rendelet 
betartását, megelőzve ezzel szomszédos, illetve a környező 
birtokok füst hatásával járó háborítását.

dr. Farkas Renáta jegyző 

FELSŐPAKONYI SZOCIÁLIS CSALÁD ÉS 
GYERMEKJÓLÉTI SZOLGÁLAT TÁJÉKOZTATÓJA

AZ IFIKLUB HÍREI 
Április 26-án, a megszokott időnél korábban – de a könyvtár 
és az iskola hasonló tematikájú programjával való ütközést 
elkerülve – anyák napi kézműves foglalkozást tartottunk. 21 
gyermek érkezett az iskolából csoportosan és 6 fő a felsőbb 
osztályokból egyénileg.
Ügyes kezek munkája nyomán szívmelengető ajándékok 
készültek az anyukáknak, nagymamáknak. 

Az örök klasszikus zsíroskenyér-hagyma, cukormentes málna- 
és narancsszörp pillanatok alatt elfogyott a foglalkozás közben.
Május 22-én, a havi intézményvezetői értekezleten az édes-
anyák, állandó, önkéntes segítőnk Kiss Ágnes, alias Ági néni
vezetésével készített „anyák napi meglepetést” vehetnek át. 

Önkéntesünk szakdolgozatot ír, diplomázik, ezért legközelebb 
szeptemberben találkozunk, melyről a szokásos fórumokon 
mindenkit értesítünk. (AGORA augusztus/szeptemberi szám, 
facebook.com/profile.php?id=100087879942117, illetve 
meghívót küldünk majd szeptemberben) 

A SZOCIÁLIS ÉS GYERMEKJÓLÉTI SZOLGÁLAT 
HÍREI 
Április hónapban a húsvéti hétvégén, május hónapban kétszer 
osztottunk csomagot a hosszú hétvégére ellátatlanul mara-
dóknak:
- május 1. és
- a pünkösdi hétvége alkalmával. 

Továbbra is állunk a lakosság szolgálatára 
- gyermekjóléti szolgálat
- házi segítségnyújtás
- szociális étkeztetés
- jelzőrendszeres házi segítségnyújtás (a Képviselő Testület 
döntése alapján, 2024. július 1. napjától megszűnik)
szolgáltatásainkkal. 

Tamás Katalin 
intézményvezető 
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ÚJS ZÜLÖ T T: Kővágó Nándor - 04.16. 

TARTALMAS HÉTKÖZNAPOK 
ISKOLÁNK ÉLETÉBEN

A holokauszt magyarországi áldozatainak emléknapja - 
április 16. 
2024 áprilisában iskolánk ismét helyet adott a holokauszt 
magyarországi áldozataira emlékező vándorkiállításnak.  
A kiállítás most a híres magyar üzletemberek, tudósok, művé-
szek életútját mutatta be. A képekkel illusztrált transzparensek 
olvasgatása sok ismeretet ad a holokausztot megélt fontos szemé-
lyekről, munkásságukról. A tárlók közti idegenvezetésben Gelsi 
Lujza és Dani Alexa 7. osztályos tanulók segítettek. Köszönjük 
munkájukat és Wareczki Sándorné tanárnő szervező munkáját!

Április 22-én a Föld napjára virágültetéssel emlékeztek tanulóink. 
A sok szép virágot köszönjük szépen Némethné Erdey Ágnes 
kedves szülőnek!

Április 23-án természettudományi témanapon vettek részt 
7. osztályos tanulóink a természettudományi munkaközös-
ség szervezésében. E jeles naphoz kapcsolódva ismét meg-
szerveztük a „Göncölj a Földért!” Sulizsák programot, mely-
nek keretében 1997 kg használt ruha gyűjtése valósult meg.  
A programot ezúttal is Tóthné Nagy Rita tanárnő szervezte.
Köszönjük tanulóink aktivitását, pedagógusok és szülők szervező 
munkáját!

Április 25-én ismét bolhapiacot rendezett iskolánk diákönkor-
mányzata. Az aulában ismét piaci hangulat lett, sok-sok árus 
kínálta apróságait, megunt játékait, plüssfiguráit, és lehetett 
venni társasjátékokat, könyveket és a népszerű fociskártyákból 
is akadt bőven.

Április 26-án került megrendezésre a tavaszi futóverseny. Alsó 
tagozatos tanulóink lelkesen futották le a kijelölt köröket, hogy 
befutóként büszkén vehessék át az őket megillető érmeket, okle-
velet. Felsős diákjainknak is sok érem került kiosztásra. Az elért 
helyezéseket iskolánk honlapján lehet megtekinteni. Gratulálunk 
ifjú sportolóinknak!

Április 30-án 17 órától iskolánk és a Kodály Zoltán Művészeti 
Iskola közös májusfaállítást rendezett. A Monori Erdőgazdaság 
egy szép nyárfát ajánlott fel erre az alkalomra.
A programot színesítette, a több mint 90 gyermek néptáncfellé-
pése, citerazenekar és a Vecsésről érkezett népdalkör. Garantált 
volt a jó hangulat. 

Kaán Károly verseny vármegyei döntője 
A Kaán Károly XXXII. Országos Természet- és Környeze-
tismereti Verseny Pest vármegyei döntőjét 2024. április 
26-án rendezték meg a Tápiószentmártoni Kubinyi Ágos-
ton Általános Iskolában. Ezen az eseményen intézményün-
ket három tanuló: Friedmann Dorka Zsuzsanna (6. a),  
Csortos László Vendel (6. a) és Farkas József (5. b) képviselte.
A megmérettetésen a versenyzőknek először egy 100 pontot 
érő feladatsort kellett megoldaniuk, amelyre 90 perc állt rendel-
kezésükre. A gyerekek érdekes, ugyanakkor elgondolkodtató 
feladattípusokban adtak számot tudásukról, ilyen volt például 
a szókirakó, a totó, a növény- és állatfelismerő, az egyszeres 
és többszörös választásos feladatok és persze egy egész oldalas 
keresztrejtvény.
Rövid szünet után autókkal utaztunk Tápióbicskére, ahol a Hősi 
emlékmű környékén rendezték meg a szervezők az idei terepgya-
korlatot a Duna-Ipoly Nemzeti Park szakembereinek vezetésével. 
Mind a tanulók, mind az őket kísérő felnőttek érdekes és tanulsá-
gos túrán vehettek részt, amely során bemutatásra került az élőhely 
különleges növény- és állatvilága. A nagyjából háromnegyedórás 
terepbejárás végén a gyerekek még a helyszínen megoldottak egy 
feladatlapot, melynek a maximálisan megszerezhető 20 pontját 
hozzáadták az elméleti feladatlap pontjaihoz. Mindezekkel együtt 
is a verseny nagyon szoros volt.
Az ötödikesek évfolyamán induló 22 versenyző közül Farkas 
József a 17. helyezést érte el. A hatodikosok évfolyamán az induló 
36 versenyző közül Friedmann Dorka Zsuzsanna a 22. helyezett 
lett, Csortos László Vendel pedig a 20. helyezést érte el.
Mindegyikőtöknek szívből gratulálunk, és örömmel tölt el ben-
nünket, hogy sok élménnyel gazdagodtatok, valamint lelkileg is 
feltöltődtetek ezen a gyönyörű helyszínen!
A felkészítő tanárok: Wareczki Sándorné és Haramachné Mat-
heisz Tünde 
Ismét sakkverseny volt, ezúttal Ecseren került megrendezésre 
a Laky Ilonka sakkverseny, ahol ismét sikeresen szerepeltek 
tanulóink.
Első helyen végzett Somló Hella 4. b és Csitári Tamás 2. a 
osztályos tanuló,
második helyen végzett Lukács Fanni Lili 4. b osztályos tanuló.
Gratulálunk tanulóinknak! 

Összeválogatta
Sebestyénné Fehérvári Márta 
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KÖNYVTÁRUNK ÉLETÉBŐL
Tavasz a nagytakarítások ideje, ebből kifolyólag minden évben 
az országos hulladékszedési nagyrendezvényt is ehhez igazítják a 
szervezők. Idén április végén került sor a TeSzedd szemétszedési 
akcióra. Könyvtárunk 2 időpontot jelölt meg, hogy mindenki 
rész tudjon benne venni. Célunk Felsőpakony belterületének 
megtisztítása az eldobott kommunális hulladéktól. „TISZTA 
PAKONYÉRT” ezt az elnevezést adtuk a szemétszedési rendez-
vényünknek. Megállapítható, hogy hiába a két időpont, sajnos 
nagyon kevesen érzik magukénak ezt a feladatot. Az viszont 
örömmel töltött el, hogy a négy évvel ezelőtti első TeSzedd ak-
ciónál sokkal kevesebb eldobált hulladék volt található Felsőpa-
konyban. Talán kicsit jobban odafigyelnek a lakók a környezetük 
tisztaságára és a környezetvédelem fontosságára.

Másik nagyrendezvényünk április hónapban, a minden évben 
megrendezésre kerülő Tánc világnapi rendezvényünk. Jelenleg 
a helyi általános iskola tornaterme, ami a legnagyobb helyszín a 
településen, ahol ez és az ehhez hasonló rendezvények megtartha-
tóak. Köszönöm szépen a Felsőpakonyi Herman Ottó Általános 
Iskolának, hogy lehetővé tette a Tánc világnapi programunkat. 
Azt hiszem, nem kell nagyon szaporítani a szót, elég annyit 
leírnom, hogy összesen 243 táncos gyermek és felnőtt mutatta 
be tánctudását. Még ha egy pici kellemetlenséggel is jár a tömeg 
miatt a rendezvény, azt hiszem ennek ellenére is mindenképpen 
megéri ezt a szép hagyományt megtartanunk, és a tánc nemzet-
közi világnapját megünnepelnünk. A nemzetközi táncnapot egy 
1700-as években élt francia koreográfus Jean-Georges Noverre 
születésnapjához kötjük, aki elsőként alkotta meg a mai érte-
lemben vett színpadi táncjátékot, és ezzel elindult a mai modern 
táncművészet kialakulása.

Még mindig nincsen 
vége az április prog-
ramjaink sorának, 
mert időben készül-
tünk a május elején 
tartandó Anyák nap-
jára egy kis kézmű-
ves foglalkozással. 
Kis segítséget nyújtva 
a gyerekeknek, hogy 
meglephessék édes-
anyjukat.

Május elején a Mada-
rak-fák napja alkalmából 
Telegdi Ágnessel tartot-
tunk író-olvasó találko-
zót, ahol nagyon érdekes 
dolgokat tudhattak meg az 
érdeklődők a madarakról 
az írónőtől. Többek között, 
hogy az írónő kedvenc 
madara a gólya, és hogy 
fotózni is szokta a mada-

rakat. Könyvtárunk állományát bővítettük is Telegdi Ágnes 
mesekönyveivel, melyek már kölcsönözhetőek.
Május 10-én Janocha Viktória Lélek-Péntek beszélgetős foglal-
kozásán vehettünk részt, ahol az „önbizalom, konfliktuskezelés, 
stresszkezelés, időgazdálkodás, párkapcsolati nehézségek, kar-
rier…” fogalmak állnak mindig a középpontban.

Számos programterve van 
még a következő hónapokra 
is a közösségi ház dolgozó-
inak: köztük Császár Réka 
által vezetett óvodásoknak 
szóló illatos drámafoglal-
kozás, társastánctanfolyam 
indul csütörtökönként a 
Lagúna rendezvényházban 

Szabó-Kertész Petra vezetésével, rajz-és festőszakkörünk fo-
lyamatosan működik, és Lorántfy Bori által koordinált Pontfestő 
foglalkozásunk következő haladóknak szóló foglalkozása is 
aktuális ebben a hónapban. Közben folyamatosan készülünk a 
település első futóversenyére és az önkormányzat Juniális ren-
dezvényére, mely a nagyközséggé válásunk ünnepe. 

Vida Nikoletta 
intézményvezető 

Programajánlatokért, rendezvényeken készült fotókért kérjük 
keressék facebook oldalunkat! http://www.facebook.com/profile.
php?id=100064335023825
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VÁLASZTÁSI INFORMÁCIÓK
TÁJÉKOZTATÁS 
A helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek 
2024. június 9. napjára kitűzött választására állított pol-
gármester- és képviselőjelöltek szavazólapi sorrendjének 
meghatározásáról
A Felsőpakonyi Helyi Választási Bizottság 2024. május 
6-án 16.00 órakor megtartott ülésén rögzítette a helyi ön-
kormányzati képviselők és polgármesterek 2024. június 
9. napjára kitűzött választásán állított jelöltek sorrendjét.

A HVB által nyilvántartásba vett polgármester-jelöltek 
szavazólapon szereplő sorrendje: 
1. Héjj Róbert – független jelölt
2. Papp Norbert – független jelölt
3. Nagy János – FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség jelöltje 

A HVB által nyilvántartásba vett képviselő-jelöltek  
szavazólapon szereplő sorrendje: 
1. Rupp Ferencné – független jelölt
2. Gálné Czető Éva – független jelölt
3. Czeczidlovszky Hervatin Gábor 
    – FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség jelöltje
4. Szabó István – független jelölt
5. Horváth Gergely – független jelölt
6. Sárossy Szilvia – független jelölt
7. Győriné Vajda Zsuzsa 
    – FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség jelöltje
8. Popelyák Krisztina – független jelölt
9. Oláh Istvánné 
    – FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség jelöltje
10. Bagoly Richárd 
      – FIDESZ-Magyar Polgári Szövetség jelöltje
11. Héjj Róbert – független jelölt
12. Janocha Gábor Zsolt – független jelölt
13. Papp Norbert – független jelölt

dr. Farkas Renáta
HVI vezető 

FELSŐPAKONYI HELYI VÁLASZTÁSI 
BIZOTTSÁG 

Felsőpakony Nagyközség Önkormányzatának Képvi-
selő-testülete 2023. november 30-i ülésén a választási 
eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 23. §-a alapján 
a 128/2023. (XI.30.) számú határozatával megválasztotta 
a Helyi Választási Bizottság (HVB) tagjait, póttagjait. 

A HVB tagjai: 
Matisz Zsolt - HVB elnök
Varró-Vida Nikoletta - HVB elnökhelyettes
Bukodi Edit - HVB tag
Konkoly Miklósné - HVB póttag
Koltainé Zsebő Mónika - HVB póttag 

HVB székhelye, elérhetőségei: 
2363 Felsőpakony, Petőfi Sándor u. 9.
06-29/317-131
polgarmesteri.hivatal@felsopakony.hu 

FELSŐPAKONYI HELYI VÁLASZTÁSI IRODA 
Címe: 2363 Felsőpakony, Petőfi S. u. 9.
Központi telefonszám: 06-29/317-131
Vezetője: dr. Farkas Renáta, jegyző
E-mail cím: jegyzo@felsopakony.hu
Mobilszám: 06-30/523-3385
Általános-helyettes: Kronvalter Emília
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A gondos szerkesztés ellenére az esetlegesen fellépő  hibákért 

nem vállalunk felelősséget.
Az adatok helyességét nem 
szavatoljuk. 
A lapzárta után érkező, 
vagy a más címre küldött 
anyagot nem tudjuk kö-
zölni.
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Kedves Lakosok! 
Gondolom én vagyok az egyetlen, akit tényleg be kell mutatni, 
ezért fogadjátok olyan szeretettel a bemutatkozásomat, amilyen 
szeretettel lakom köztetek immáron 7 éve.

Héjj Róbert vagyok, pránanadi mester, 3 
lánygyermek édesapja. Korábban Csepelen 
laktam. Mindig olyan területen dolgoztam, 
ahol szervezés és folyamatos kapcsolat-
tartás híján nem ment volna a munka. Na-
gyon fontosnak tartom a testi és szellemi 
egészséget, ezért folyamatosan fejlesztem 

magam a pránanadi területén. Nagyon nyitott személyiség vagyok, 
néha talán túlságosan is, de szeretném visszahozni az emberek 
közti kapcsolatokat. Merjük egymást megszólítani, számíthas-
sunk egymásra, újra mindenki köszöngessen a másiknak, merjük 
megismerni egymást, szánjunk pár perc beszélgetést a másikra. 
Ne lepődjetek meg, ha néha nagyot köszönök olyan embereknek 
is, akiket még nem ismerek.

Mivel ezeket az információkat tartom fontosnak magamról 
megosztani, gondolom, látjátok, hogy nem vagyok politikus. 
Egyszerűen csak szeretnék tenni a faluért, együtt, veletek. Kész 
vagyok fejlődni, tanulni a már tapasztaltabbaktól. Ha valami jó do-
log megvalósítható, azt nem engedem el, pittbullként küzdök érte.

Terveimet nagyban befolyásolták azok a kedves emberek, 
akikkel beszélgettem az ajánlások gyűjtése folyamán, ezt a fajta 
kommunikációt továbbra is fenntartanám. Csak pár ötlet azokból, 
amiket én is jónak tartok:

- Az állomáson a világítást rendbe tenni.
- Kamera telepítése az állomásra és az erdőbe 
  (szemétlerakás miatt).
- Közlekedési morál javítása.
- Fiataloknak közösségi hely.
- Játszótér fejlesztése, stb.

Megvalósítandó, jó ötlet lenne több közösségi program. Fő-
zőversenyek, sportnapok, családi napok, amik mint „csapatépítő 
tréning” összeráznák a kis településünket. Sok a betelepült új 
lakó, ezért jó lenne kicsit összekovácsolni a régieket az újakkal.

A helyi termelőket össze kellene fogni állandó, meghatározott 
napokon megtartott termelői vásáron. Egészségesebben lehetne élni 
helyben gyártott élelmiszerekkel, termékekkel. Nem is beszélve, 
hogy tényleg helyi termelőket támogatnánk a munkájukban. Itt 
szerintem minden lakos részt vehetne, kihozhatná a már nem hasz-
nált, de mások által még használható dolgait, így nem okvetlenül 
kellene külön-külön garázsvásárokat tartani, hirdetgetni a neten, 
mert mindenki tudná, mikor van a helyi piac. Ennek helyét és 
kiépítését valóban meg kellene oldani.
Egy ilyen kisebb községben rendkívül nagy ereje lehet a kommuni-
kációnak és az összetartásnak. Ennek vagyok legfőbb zászlóvivője.
A polgármesteri posztot nem kiváltságként fogom fel. Abszolút 
szolgálatként tekintek rá. A folyamatos kommunikációt fenn 
kell tartani a hivatal és az emberek között (akár nyílt napokkal), 
hiszen rengeteg a megvalósítható, támogatni való jó ötlet. Együtt 
tegyünk Felsőpakonyért! 
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Nagy János vagyok, két felnőtt gyermek 
édesapja és egy fiú unoka büszke nagy-
papája.
Születésem óta Felsőpakonyon lakom.  

Az érettségi után a Kandó Kálmán Főiskolán nyertem felvételt, majd 
sportújságírói diplomát szereztem. Jelenleg másodéves Kommunikáció 
és Média szakos hallgató vagyok a Metropolitan Egyetemen. 
Munkatársa voltam a Pest Megyei Hírlapnak, a Százhalombattai 
televíziónak, majd a Nemzeti Sport labdarúgó rovatának újságírója 
lettem. 2001-ben a Színes Sport című sportnapilaphoz szerződtem, 
az újság megszűnése után a szállítmányozással foglalkozó családi 
vállalkozásunk vezetője lettem. 
2002-óta önkormányzati képviselőként, a TKOS Bizottság és az Agora 
című újság szerkesztőjeként tevékenykedtem, 2015-ben pedig a helyi 
FIDESZ elnökének választottak. Alapító tagja voltam a jelenlegi pol-
gárőrség elődjének, több mint tíz éve a Felsőpakonyi KSE elnökeként 
igyekszem a fiatalok sportolási lehetőségeit javítani.
Miután megismertem az önkormányzat működését, a település fej-
lesztésének reményében 2014-ben az önkormányzati választásokon 
már mint polgármester jelölt igyekeztem elnyerni a lakosság támoga-
tását. Óriási megtiszteltetésként, három induló jelöltből Felsőpakony 
polgármesterévé választottak. Egy évvel később már nekiláttunk 
középületeink energetikai felújításának. Később utakat aszfaltoztunk, 
vállalkozói parkot fejlesztettünk, míg 2019-ben átadtuk az új orvosi 
rendelőt.  

A 2019. évi önkormányzati választásokon 72,99 %-os eredménnyel 
nyertem el második polgármesteri mandátumom, így folytathattam 
munkámat településünk, otthonunk fejlesztése érdekében. 
A polgármesteri hivatal és az önkormányzat remek szakembereinek 
segítségével, a Képviselő-testület támogatásával 2014-es megválasz-
tásom óta több, mint 60 pályázaton, 2 milliárd forint feletti támogatást 
sikerült elnyernünk. Megújultak az önkormányzati épületeink, 
új orvosi rendelőt és bölcsődét építettünk. Utakat, járdákat, 
parkolókat újítottunk fel, ipari parkot, óvodát, szolgálati lakást 
fejlesztettünk. 

Természetesen vannak még feladatok! 
- Vannak még felújításra váró útjaink. 
- Be kell fejezni az óvoda felújítását. 
- Meg kell valósítani a tervekkel rendelkező tornacsarnokot az 
  iskola udvarán. 
- 300 millió forint elnyert pályázati összegből a közbeszerzést követően 
   megkezdődik a színházteremnek is helyt adó Civil ház kivitelezése. 

Tehát nincs hátradőlés! Nincs megállás! 

Ha Önök, felsőpakonyi lakosok is úgy gondolják, akkor ezek 
a feladatok az én feladataim maradnak, és büszkeséggel, 

felelősséggel dolgozom tovább településünkért, otthonunkért, 
Felsőpakonyért!

Tisztelt felsőpakonyiak! 

Közelednek az önkormányzati választá-
sok, ismét eltelt 5 év. 
Bár sokan ismernek már, azért röviden 
ismét bemutatkozom. 

Czeczidlovszky H. Gábor vagyok, 22 
éve élek a családommal Felsőpakonyon. Ez a több mint két 
évtized, bőségesen adott lehetőséget arra, hogy megismerjem 
településünk életét, az itt élők gondjait, problémáit. Átfogó ké-
pem van a helyi közéletről, hiszen 2010-től az Önök bizalmának 
köszönhetően önkormányzati képviselő vagyok, sőt az elmúlt 
tíz évben alpolgármesterként szolgálom a települést. 

A sportban szerzett tapasztalatom révén húsz éve segítem 
a sportegyesületünk működését , ahol jelenleg is elnökhelyettes 
vagyok. Számomra az elkövetkező 5 évben stratégiai kérdés 
az ifjúság helyzetbe hozása többek között a családalapítás, az 
otthonteremtés és a vállalkozások támogatása. Mindannyiunk 
érdeke, hogy Felsőpakony számíthasson az itt felnövő nemzedék-
re, és évek múlva ne váljunk egy elöregedő, kihalt településsé. 
Ezért ismét arra kérem Önöket, támogassanak szavazataikkal, 
tiszteljenek meg bizalmukkal, hogy közös értékeinket továbbra 
is képviselhessem az önkormányzat képviselő testületében. 

Czeczidlovszky H. Gábor
önkormányzati képviselőjelölt 

Kedves felsőpakonyiak! 
Győriné Vajda Zsuzsa vagyok, szüle-
tésem óta Felsőpakonyon élek, itt jártam 
óvodába, iskolába és az első munkahe-
lyem is a helyi általános iskolában volt. 
Közgazdász diplomámat közszolgálati 
szakirányon szereztem, ahol többek között 
önkormányzati közigazgatást, pénzügytant 

és közigazgatási jogot tanultam. Jelenleg egy bankban dolgozom, 
üzlettámogatási és folyamatmenedzser pozícióban.

2014-től vagyok településünk önkormányzati képviselője, 
egyben a pénzügyi bizottság elnöke. Az elmúlt 10 évben igyekeztem 
a lehető legnagyobb felkészültséggel és felelősséggel végezni a 
rám bízott feladatot. Képviselőtársaim, az önkormányzat dolgozói 
és a pénzügyi bizottság külsős tagjaival végzett közös munkánk 
eredménye, hogy önkormányzatunk költségvetése stabil, jelentős 
tartalékkal rendelkezik, amely lehetőséget ad a további fejlesztések 
és terveink megvalósítására.

Az elmúlt években sikeresen elnyert és megvalósult pályázati 
beruházások mellett büszkeséggel tölt el, hogy saját forrásból 
továbbra is folytathattuk a kezdeményezésemre létrehozott civil 
alapot, mely keretében helyi civil szervezeteinket támogatjuk. 
Jövőben is szeretném, ha a településfejlesztési beruházások mellett 
minél több figyelem fordulhatna közösségi kezdeményezések és 
kulturális programok megvalósítására.
Hálás vagyok az Önöktől kapott eddigi bizalomért és szeret-
ném, ha tovább folytatnánk az együtt megkezdett közös munkát.  
Köszönöm, ha június 9-én szavazatukkal ismét megtisztelnek és 
támogatnak ebben. 

Győriné Vajda Zsuzsa önkormányzati képviselőjelölt 

NAGY JÁNOS POLGÁRMESTER, POLGÁRMESTERJELÖLT
Tisztelt felsőpakonyi Választópolgárok!

FELSŐPAKONY A FEJLŐDÉS ÚTJÁN!



 Felsőpakonyi  Agora2024. május

9.

Tisztelt Választópolgárok! 
Sokan ismernek személyesen is, mégis 
úgy illendő, ha röviden bemutatkozom: 
36 éves okleveles közgazdász vagyok, 
nős, egy gyönyörű 11 hónapos kisfiú 
édesapja. Első diplomámat a Budapes-
ti Műszaki Főiskola gazdasági karán, 
másoddiplomámat a Budapesti Gazda-

sági Egyetem pénzügy-számvitel karán szereztem. 
Civil foglalkozásomat az energiaszektorban űzöm, üzleti 

intelligenciával foglalkozom egy nemzetközi vállalat operatív 
vezetőjeként. Egyetemi tanulmányaimból kiindulva a pénzügyi, 
gazdasági ügyek állnak hozzám közel az önkormányzatban.  
A Pénzügyi Bizottság tagjaként a település gazdasági stabi-
litása, a kiszámítható növekedési stratégia megalkotása és 
az átláthatóság elsődleges számomra. A jelenlegi ciklusban 
Polgármester Úr felkérésére elvállaltam a Településfejlesztési, 
Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság vezetését is. Az elmúlt 
években számos beruházást és fejlesztést sikerült közösen, 
Önökkel/Veletek megvalósítanunk. De még korántsem értünk a 
végére. További infrastrukturális fejlesztések várnak ránk, nagy 
terveink vannak a jövőre nézve. Településünk rendkívül stabil 
pénzügyi lábakon áll, én magam is készen állok a megkezdett 
munka folytatására, így tehát minden adott ahhoz, hogy a képvi-
selőtársakkal és Polgármester Úrral tovább építsük Felsőpakonyt. 
Tisztelettel megköszönöm, ha június 9-én bizalmat szavaznak 
nekem képviselői munkám folytatásához. 

Üdvözlettel:
Horváth Gergely független képviselőjelölt 

Kedves Lakótársaim!

Oláh Istvánné vagyok. 52 éve élek Felső-
pakonyon. Három felnőtt gyermekem és 
egy unokám van. Ők már ide születtek, 
itt is élnek nagyon szépen fejlődő köz-
ségünkben. 

A helyi Polgárőrségnek alapító tagja 
voltam, 15 évig segítettem munkájukat. A helyi Vöröskereszt 
szervezetének 16 éve vezetőségi tagja vagyok. A Felsőpakonyi 
Nagycsaládos Egyesületet 8 éve alapítottam meg, melynek 
azóta is elnöke vagyok. Az önkormányzat Szociális Bizottság 
munkájában 9 éve tevékenykedem, jelenleg mint Önkormány-
zati Képviselő. 

Fent említett közösségi munkáim során minden korosztály-
ra elég jó rálátásom van, így képviselni tudom a felmerülő 
problémákat. Az előttünk álló 5 évben is szeretném az Önök 
érdekeit képviselni. 

Megköszönöm, ha 2024. június 9-én a szavazó listán szereplő 
nevem mellé kapok egy X-et. 

Oláh Istvánné
önkormányzati képviselőjelölt 

Tisztelt felsőpakonyi Polgárok! 
Engedjék meg hogy bemutatkozzam, 
Bagoly Richárd vagyok. Négy éves ko-
rom óta szüleimmel Felsőpakony lakó-
jaként itt töltöttem gyermekéveimet és 
itt alapítottam családot. Évtizedek óta 
aktív résztvevője vagyok a közösségi 
életnek, legyen szó Falunapokról mint 

kisbíró, vagy a Juniális műsorvezetéséről. Akik ismernek, tud-
ják, hogy ezt mindig nagy lelkesedéssel tettem, és a mai napig 
is szívesen teszem. 

Első mandátumom alatt, a globális kihívások ellenére, je-
lentős helyi fejlesztésekben vettem részt, és a közösség minden 
tagjához mindig nyitott szívvel fordultam. Munkámban sokat 
segít civil foglalkozásom, ahol nemzetközi cégeknek nyújtok 
támogatást munkatársaimmal, csapatommal összetett műszaki 
megoldások megalkotásában. Ez a műszaki szemlélet jól jött 
több megvalósított pályázatunknál. 

Változatlanul továbbra is az a célom, hogy elősegítsem 
Felsőpakony dinamikus fejlődését, és ezzel megerősítsem köz-
ségünket. Meggyőződésem, hogy Képviselőtársaimmal együtt 
az előző évek felelős irányítása, gazdálkodása nyomán a további 
tervek megvalósítása is megtörténhet. 

Kérem Önöket, hogy a következő önkormányzati válasz-
táson szavazatukkal ismét támogassanak, hogy képviselőként 
továbbra is Felsőpakony fejlődéséért dolgozhassak. 

Üdvözlettel,
Bagoly Richárd,

önkormányzati képviselőjelölt 

JANOCHA GÁBOR
FÜGGETLEN ÖNKORMÁNYZATI 
KÉPVISELŐJELÖLT

Tizedik éve élek a családommal Fel-
sőpakonyon. Kezdetektől részt vettem 
minden olyan kezdeményezésben, ami a 
lakókörnyezetünk jólétét, épülését, szépü-
lését szolgálta.

4 éve a felsőpakonyi polgárőrség elnökeként az egyesület sikeres 
működéséért, a bűnmegelőzésért, a település közbiztonságáért 
dolgozom. Az egyesület kiemelkedő színvonalon működik a fel-
készültség és a felszereltség tekintetében is, településünk pedig a 
vármegye legbiztonságosabbjai között foglal helyet.
Úgy gondolom, hogy önkormányzati képviselőként még többet 
tehetnék, javaslataimmal és tapasztalatommal hatékonyan tudnék 
a Képviselő-Testület tagjaival együttműködve a településünkért 
munkálkodni.

Fontosnak tartom, hogy közösségünkben mindenki biztonság-
ban érezhesse magát, ezért kiemelt figyelmet fordítok a közbiztonság 
megerősítésére és a bűnmegelőzésre. Emellett szintén a prioritásaim 
közé tartozik a fiatalok fejlődése és szabadidős lehetőségeinek 
bővítése, hiszen ők a jövőnk alapjai.
Fontosnak tartom még az egészségügyi ellátás hozzáférhetőségét és 
minőségének folyamatos javítását. Szeretném, hogy minden lakos 
számára megfelelő segítséget nyújtsunk a betegségek megelőzésében 
és kezelésében.
Célom továbbá, hogy bővítsük a kulturális, a képzési és a sportolási 
lehetőségeket a közösség minden tagja számára.
KÖSZÖNÖM, HA MEGTISZTEL A BIZALMÁVAL ÉS RÁM 
SZAVAZ!
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Tisztelt Választópolgárok!

Kedves Felsőpakonyiak Rupp Ferencné 
vagyok, de sokan Juditként ismernek. 
Immár több mint három évtizede élek 
Felsőpakonyon a férjemmel, két gyermek 
édesanyjaként. 

A terveim szerint a képviselői munkám-
mal, javaslataimmal és építő kritikámmal segíteni tudom Fel-
sőpakony fejlődését. 

Célom, hogy az önkormányzatot közelebb hozzam az itt élő 
emberekhez mind kommunikációban, mind együttműködésben, 
és az Önök által megválasztott polgármestert támogatva jobbá 
tegyük közösségünket. 
Így lehetünk igazán sikeresek, és hozhatunk még több pozitív 
változást Felsőpakonyon. 

Lokálpatriótaként készen állok arra, hogy a közösség érdekeit 
szolgáljam. 
Kérem, adjanak bizalmat, és szavazzanak rám, hogy együtt, 
közösen tegyünk azért, hogy mindenki azt mondhassa: Jó itt élni! 

Üdvözlettel: 
Rupp Ferencné - Judit 
független képviselőjelölt 

Kedves Pakonyi Polgárok! 

Szabó István vagyok. 9 éve költöztünk 
Felsőpakonyba a feleségemmel.
2 lányom és 4 unokám van.
A diplomámat a BME-n szereztem.
Pártnak sosem voltam tagja, független-

ként indulok a képviselőségért.

Fél éve nyugdíjas vagyok, félállásban tanítok az ELTE Bárczi G. 
Gyak. Ált. Iskolában. Nyugdíjazásom előtt is sérült gyermekeket 
tanítottam Pestszenterzsébeten.

A Darumadár Nyugdíjas Egyesület munkájában 4 éve veszek 
részt, először az énekkar tagjaként, majd az Egyesület elnö-
keként. 

Céljaim:
-  A pakonyi lakosok életkörülményeinek javítása, életük szebbé, 

boldogabbá tétele.
-  A nyugdíjasok érdekeit, javaslatait, kéréseit fogom képviselni 

a Testületben.
- A tisztább és egészségesebb Pakonyért fogok küzdeni.
- Lakókörnyezetünk biztonságát szeretném növelni.

Kérem Önöket, ha egyetértenek céljaimmal, június 9-én 
szavazzanak rám.

Változást a gyerekekért, fiatalokért  

Sárossy Szilvia vagyok. Már 25 éve itt 
élek. Hosszú ideje itt tanítok.  A kisebbek-
kel napköziben találkozom, a felsősöknek 
magyart tanítok. Szeretném, ha az iskola, 
ahol nyolc évet töltenek a gyerekek, sok-

kal inkább előtérbe kerülne.

Két lányom már felnőtt, a legkisebb most fogja a gimnáziumot 
kezdeni. Férjem szintén tanár.

A fiatalokat igyekszem megérteni, támogatni. Ezért is vállaltam 
el a gyermekvédelmi feladatot az intézményben. Úgy gondo-
lom, hogy a településen mindezeket figyelembe véve tudok 
tenni értük.

Örülnék, ha ismerőseim és a szülők támogatnának egy gyerek-
barát Felsőpakony létrehozásában. 

Tisztelt Felsőpakonyiak!
Popelyák Krisztina vagyok, 46 éves, a 
Metropolitan egyetemen végeztem üzleti 
kommunikáció szakon. 12 évig éltem 
külföldön, aminek a nyelvtudások mellett 
talán legjobb hozadéka, hogy nagyon 
nyitott, elfogadó és pozitív gondolkodású 
vagyok. 

7 éve költöztünk családommal Budapestről Felsőpakonyra, ami 
jó döntés volt, mert nagyon szeretünk itt élni. 

Amit képviselni szeretnék: 
- Sokkal több és jobb kommunikáció az emberek és önkor-

mányzat között! 
Pl. A kondi park bővítése miért a játszótérre kerül? 

- Legyen az iskolában lehetőség meleg vízzel és szappannal 
kezet mosni!! 

- Ingyenes sportolási lehetőséget az óvodás és iskolás gyere-
keknek. 

-Falubusz megpályázàsa. 
- Közterület-megfigyelő kamerák felszerelése az illegális 

szemétlerakók megfékezésére. 
- Fekvőrendőrök telepítése a faluban. 
- a 10 hetes nyári szünetben önkormányzat által támogatott 

táborok. 
- Több kulturális programot elhozni Felsőpakonyra. 
- „Jó tanuló, jó sportoló” program. 
- Kézilabdacsarnok pályázása és megvalósítása. 
Támogatásukat köszönöm! 
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Tisztelt felsőpakonyi polgárok, kedves barátaim! 

49 éves, négygyermekes családapa va-
gyok. 18 éve élek Felsőpakonyon. A helyi 
iskolában 12 évig tanítottam. Jelenleg egy 
budapesti általános és középiskolában 
dolgozom igazgatóhelyettesként. Diplo-
máimat a PPKE-n, ELTE-n és a BME-n 
szereztem. Végzettségeim: gyógypeda-

gógus, szakvizsgázott pedagógus, közoktatási vezető, hittanár.
Aktív civilként élek, akár a helyi szervezetek tagjaként, akár 

vezetőként: Polgárőr Egyesület - alapító tag, elnökhelyettes. 
Nagycsaládosok Egyesülete - alapító tag, korábbi vezetőségi 
tag. Felsőpakony Jövőjéért Egyesület - korábbi tag. Katoli-
kus Egyháztanács, Katolikus Énekkar - korábbi tag. Önkéntes 
Tűzoltó Egyesület - korábbi elnök. Lovas- és Hagyományőrző 
Egyesület - korábbi tag. Számtalan helyi eseményen tartottam 
íjászatot, énekeltem, szavaltam. Nyári táborokat, rendezvényeket 
szerveztem, pályázatokat írtam.

2014-ben és 2019-ben az Önök támogatásával önkormány-
zati képviselő lettem, ismerem az önkormányzati munkát.

Hiszem, hogy pártok feletti, politikamentes összefogással 
lakóhelyünkből otthont, községünkből közösséget építhetünk!

Kérem, szavazzanak rám polgármester- és képviselőjelöltként 
is! Programom a szórólapomon, illetve a közösségi oldalamon 
található.

Tisztelettel állok szolgálatukra: Papp Norbert 

Kedves még nem és már Ismerősöm!

Szeretnék bemutatkozni.
Gálné Czető Éva vagyok. Férjemmel 
37 éve élünk a településen. Két felnőtt 
gyermekünk már kirepült. Két gyönyörű 
unokánk van.

Jómagam az egészségügy „közkatonája” 
vagyok, védőnőként dolgozom idekerülésünk óta. Már a második 
generáció fejlődését kísérhetem figyelemmel.
Szegeden végeztem el a Főiskolát, másoddiplomámmal csa-
ládgondozó szakvédőnő lettem. Bízom benne, a hozzám forduló 
családoknak segíteni tudok.

Kilenc éve vagyok a Testület és a Szociális Bizottság tagja, 
ennek 5 éve elnöke. Nagyon jó csapatban dolgoztam, szeretném 
folytatni. Számomra megtisztelő ez a feladat. Hivatásomnál 
fogva hiszem és tudom, feladatom a gyermekek és hátrányos 
helyzetűek támogatása.

Ígérni lehetetlent nem fogok. A törvényes lehetőségeknek meg-
felelően lelkiismeretesen, a település fejlődéséért dolgozom.

Mindenki megtisztel, ha támogat jelölésével a 2024.06.09- i 
szavazáson.

Köszönettel:
Gálné Czető Éva

HÍREK A POLGÁRŐRSÉG HÁZA TÁJÁRÓL
Lehetőségeinkhez képest folyamatosan igyekszünk fejlesz-
teni az egyesületünket. Legyen szó akár a járművekről, 
felszerelésekről vagy a polgárőr épület kertjének vagy az 
épületének szépítéséről. Most az utóbbi történt. Felkerült 
az épületre egy jól látható POLGÁRŐRSÉG felirat, és ezt 
követi majd egy új címer tábla felhelyezése is. Köszönjük 
Csipak Istvánnak a közreműködését, aki díjmentesen 
vállalta ezek felszerelését! 

Sajnos, több esetben is elkóborolt gyermekekről kaptunk 
bejelentést az elmúlt egy hónapban. Szerencsére pol-
gárőreink minden esetben rövid időn belül megtalálták 
és hazavitték a gyermekeket a szüleikhez. 

A föld napja alkalmából rendezett biciklis felvonulás során 
8 fővel segítettük az ovisok rendezvényének zavartalan 
lebonyolítását. 

Csatlakoztunk az ADJ EGY ÖTÖST kampányhoz, mely 
során az 5 Ft-os érmék gyűjtésével a Szurkolók az Álla-
tokért Alapítvány munkáját segítjük.
4 helyen helyeztünk ki gyűjtőket: 
- a Sport Büfében a sportpályán

- az állatorvosi rendelőben
- a Lottózó-Virágüzletben
- a Bázis Vegyeskereskedésben a Rákóczi u.42-ben 

Köszönjük, ha támogatják ezt a kezdeményezést! 
A Polgárőrség elérhetősége: +36-20/382-9011, 
polgarorseg@felsopakony.hu 

Janocha Gábor, elnök 



Amikor van mit gondozni, van mit elkezdeni vagy befejezni, 
van mivel foglalkozni, sosem unatkozik az ember. Főként, 
ha vidéken él. Tennivaló a házban és a ház körül, otthon és 
a faluban, a környezetben, ami körülvesz, védelmez és az 
esetek jórészében gyönyörködtet, ha hajlandók vagyunk ész-
revenni, hogy már azzal is megszépíti napjainkat a természet 
apróbb-nagyobb megújuló csodája, ha kilépünk az ajtónkon. 

A kipattanó rügyekből feslő habos fehér kupolák, melyeket 
felvált a zöldellő levélsátor, a sorjában viruló virágok pompázó 
színáradata a fölöttük keringő zümmögő kórussal, a fák tornyán 
hintázó feketerigók hajnali trillázása, a rózsafák tüskéi közt 
kutakodó széncinkék hangos „kiscipőt, kiscipőt!” követelése 
hirdeti: igenis, itt van a tavasz! 

A fehéren bókoló hóvirág fejecskék helyén már az ibolyák 
kékellnek versenyt a nefelejccsel, pirosló kelyhekkel kiáltanak 
napba a tulipánok, és a sárgálló aranyvesszőket felváltják az 
illatozó orgonák, labdarózsák, bűbájos íriszek kékben, lilá-
ban, fehérben, sárgában és a barna-aranyok kavalkádjában. 
Hazataláltak már az ég kékségében úszó madárcsapatok is, 
akik fentről hangos krúgással, gágogással adták hírül, hogy: 
-„Halljátok! Megjöttünk!”-, s elfoglalva megszokott fész-
küket, hozzáláttak a felújításhoz szeretett gólyáink is, hogy 
hamarosan kipattanjanak tojásaikból a folytonosság ígéretei, a 
mindig éhes, pelyhes jószágok. Néha egy-egy fecske is villan 
a fényben, újrázik a kis kuvik a szürkületben, és az éjszaka 
mélyét megtörő villanyok fénye körözésre serkenti a csapongó 
denevéreket. Április végére az akácfák mézes illata veszi át az 
uralmat, hogy egy-két hét után átadja helyét az olajfáknak, no 

meg a hársfák gyógyító virágainak. A naponta-hetente változó 
időjárás hol júniust idéz, hol éjszakai fagyokkal riaszt, de a még 
várakozó rózsák bimbóit már nem rettentik el. Készülődnek 
a májusi pompára. 

Mi is végig élveztük a húsvéti feltámadást követő természet 
csodáját, s próbáltuk kiszolgálni a növények követelő igényeit. 
Kitakartunk, trágyáztunk, metszettünk, takarítottunk, locsol-
tunk és ültettünk a tanösvényeknél, meg a Mártírok Parkjában. 
Füvet nyírtunk, gazoltunk kint az Emlékparkban, csak hogy 
utat engedjünk a megújuló életnek. Igaz, a meghirdetett köz-
ségi szemétszedést idén kihagytuk, mert meglehetősen rozoga 
egészségi állapotunk ehhez elég nagy akadály, de elég taka-
rítást jelentenek nekünk az állandó karbantartási munkáink. 
Ráadásul: még ültetésre vár az a néhány frissen vásárolt cserje, 
aminek a helyét még ki kell alakítanunk! Azt szeretnénk, ha 
látnák lakótársaink, mi is igyekszünk hozzájárulni községünk 
szebbé tételéhez! 

Eljuttattuk a Pest megyei egyesületek kiadványainak kiál-
lítására a mi kiadványunkat: Varga Imre Lajos verseit és 
novelláit. Az OLVADT SZÁRNYAKKAL…, a LADIK A 
HOLTÁGON és a HÁTRAHAGYVA kötetek Felsőpakony 
kultúrájáról adnak számot és talán arról is, hogy egyesületünk 
tevékenysége ezt szolgálja. 

Készültünk a Gyermeknap megrendezését felvállaló Nagycsa-
ládos Egyesület nagyszabású, színesnek ígérkező eseményére, 
állandó kapcsolatunk Mikolay Henriett, aki hatalmas munkát 
végzett, hogy örömet szerezzen a gyerekeknek. 

Várjuk az újabb pályázatok meghirdetését, hogy újra meg-
célozzuk a Pajtamúzeum előtti kis terület közösségi térré 
alakítását a tanulók számára. Szeretnénk viacolorral fedett, 
asztalokkal, padokkal telepített, játékra, szalonnasütésre is 
alkalmas találkozóhellyé varázsolni, ahol jól érezhetik magukat 
kicsik és nagyobbak egyaránt! Úgy véljük, ez olyan cél, amihez 
érdemes csatlakozni! Továbbra is várjuk és előre is köszönjük 
az egyesületünket támogatók társulását és segítségüket! 

Adószámunk: 18699337-1-13 Számlaszámunk: 
65500116-30036955-53000007 

Durkó Éva FJE 
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ÁPRILISI FJE

Egyesületi központunk a Deák Ferenc utcában.
Mindhárman Felsőpakony kultúrájának képviselői 
a civil szervezetek kiadványainak sorában. 
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ÉLNI ÉS MEGÉLNI
Az első melegebb tavaszi napsugarak Gyulán találták a pa-
konyi nyugdíjasok egy kisebb csoportját. A gyulai gyógyvíz 
jótékony hatásairól sok helyen írnak, illetve írtam már én is itt. 
Most csupán annyit tennék hozzá, hogy a gyulai víz gyógyító 
hatását megsokszorozza a kellemes környezet, és adott eset-
ben a kellemes társaság. Nekünk, szerencsére, mindkettőben 
maximális részünk volt, ráadásul az idő is nekünk kedvezett: 
itt tartózkodásunk alatt végig napsütés és meleg volt. 

Ott töltött napjaink egyik fénypontja az egy kedves fiatal 
lány, Felföldi Anikó által tartott vízitorna volt. Anikó minden 

esetben a medencében végezte velünk a gyakorlatokat, így 
nagyon könnyű volt számunkra követni a mozdulatsorait. 

Csodás időtöltésünk után hosszabb időre búcsút vettünk 
Gyulától. 

Sajnos, innen, Pakonyról eléggé macera mostanában a 
közlekedés Gyulára, ráadásul messze is van, így most egy 
darabig úgy döntöttünk, másfelé is vesszük az irányt. 

Például Karcagra, ahová a Darumadár Nyugdíjas Klub 
énekkara már gőzerővel készült, ugyanis meghívtak minket 
egy fürdőzéssel egybekötött fellépésre. Erre csak lapzárta 
után megyünk, így majd a következő lapszámban tudok róla 
beszámolni. 

Az április 27-én, a Tánc Világnapján tartott rendezvény 
is remekül sikerült. Többek között a Katarzis nyugdíjas 
tánccsoport is fellépett. Lőrentei Erzsike és Szabó István, a 
Darumadár Nyugdíjas Klub vezetője egy-egy szál virággal 
is megköszönte a Katarzis fellépőinek remek műsorát. Innen 
is gratulálunk, lányok, nagyon ügyesek voltatok! 

Azt mondja a fáma, hogy azon a napon, amikor megértjük, 
hogy csak azt visszük magunkkal, amit megéltünk, elkezdjük 
megélni azt, amit magunkkal szeretnénk vinni. 

A tánc, az ének, a zene, a kirándulás, a jó társasággal 
töltött idő mind ide tartozik. 

Szerencsések lehetünk, hogy Felsőpakonyon ennyi jó prog-
ramra van lehetőségünk nyugdíjasként. 

Nagy E. 



A csapat és stáb számára ez a hónap eredményes és 
eseménydús volt, sok izgalmas pillanattal és elismerésre 
méltó eredményekkel. Bár a hónap első mérkőzésén a 
Vác elleni idegenbeli találkozón szoros csatában 2-1-es 
vereséget szenvedtek, ez egyértelműen nem tántorította 
el a fiúkat attól, hogy továbbra is teljes erőbedobással 
küzdjenek a pályán. 

A hazai közönség előtt vívott, drámai fordulatokkal 
teli összecsapásban az Örkény ellen sikerült 2-2-es 
döntetlent kiharcolniuk, a végén egy pici szerencsével a 
győzelem is meglehetett volna. A csapat elszántsága és 
összetartása különösen kiemelkedő volt, hiszen képesek 
voltak visszajönni a meccsbe, megmutatva ezzel, hogy 
mindig van tartalék az együttesben.

A Gödöllő elleni mérkőzés elmaradt, így a következő 
mérkőzésen szintén hazai pályán játszottak a mieink 
a Dunavarsány csapatával. A pályán Megyesi László 
játékosai szilárd és kiegyensúlyozott teljesítményt nyúj-
tottak, és újra egy 2-2-es döntetlennel zárult a találkozó, 
bizonyítva, hogy számukra nincs olyan helyzet, amelyből 
ne lehetne kihozni a maximumot. 

Összességében ez egy olyan hónap volt, amelyben a 
felsőpakonyi játékosok erősségei megmutatkoztak: a 
szenvedélyes játék, az elszántság és a közösség ereje – 
mind hozzájárultak a sikeres szerepléshez. A szurkolók 
bizakodhatnak, hiszen látható, hogy a csapat folyamato-
san fejlődik, és egyre jobban összeszokott, ami biztató 
előjel a jövőre nézve. 

ELFOGADHATÓ EREDMÉNYEK ÉS JÓ JÁTÉK ÁPRILISBAN

SPORTBÁL EGYESÜLETÜNKNÉL

Az év legjobbjait köszöntöttük ünnepélyes körül-
mények között!
Április 20-án, egyesületünk Sportbálja a hagyományok-
nak megfelelően, ünnepélyes keretek között zajlott, 
megtöltve a termet örömmel, elismeréssel és a közösség 
szeretetével. Köszönetet mondunk mindazoknak, akik 
jelenlétükkel megtisztelték az eseményt, és hozzájárultak 
az este varázslatos hangulatához. 

Az est fénypontjaként az elmúlt év legkiválóbb játékosait 
díjaztuk, akik korosztályukban példamutató teljesítményt 
nyújtottak, és hozzájárultak a klub sikeres működéséhez: 
- U7: Finta Tamás (edző: Fülöp Tamás)
- U9: Papp Csanád Kadosa (edző: Nagy Tamás)
- U11: Németh Bence Tibor (edző: Bánki Zoltán)
- U13: Janocha Bendegúz Zsolt (edző: Barta Zoltán)
- U19: Szabó Máté (edző: Baranyai Tamás) 

Az este során kü-
lön díjat kapott 
felnőtt csapatunk, 
mert az elmúlt 
évben kiváló telje-
sítményt nyújtott 
a Pest Vármegyei 
Kupa során, egé-
szen a döntőig 
menetelve. Az el-
ismerést a csapat 
jelenlegi kapitá-
nya, Hegyes Péter 
vehette át, méltón 

szimbolizálva a csapat kitartását és felejthetetlen mene-
telését. A díjat őrizve mindannyian emlékezhetnek majd 
az egyesület életében jelentős mérföldkőnek számító 
kupamenetelésre.

Ezen felül két kiváló játékosunk is ünnepelt:
- Oláh Zoltán Gábor elérte a 100. mérkőzését klubunk 

színeiben,
- Hajdu Patrik pedig már a 150. mérkőzését tudhatja 

maga mögött. 

Gratulálunk minden díjazottnak az elismerésekhez, és 
őszintén köszönjük a támogatást és a részvételt minden 
résztvevőnek! Együttes erővel folytatjuk a munkát, hogy 
egyre magasabbra juthassunk, és együtt ünnepelhessük 
további sikereinket.

Hajrá, Pakony!
Hajdu Patrik 




